
 
 
                                          PROCES VERBAL, 
 
 Încheiat azi 24.09.2013 orele 9 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
septembrie ,conform convocatorului înregistrat la nr. 3644/18.09.2013  . 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal al 
şedinţei anterioare.Nefiind, este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Se fac propuneri pentru alegerea preşedintelui de şedinţă.Este aleasă cu 10 
voturi pentru d-na Dicu Liliana Lucia.  
 D-na preşedinte prezintă ordinea de zi modificată pe care o supune spre 
aprobare  şi care este aprobată cu 11 voturi pentru. 
1.Alegerea preşedintelui de şedinţă. 
2.Proiect de hotărâre cu privire la alocarea unoe sume de bani Bisericii din Mieşti-
Parohia Albeşti 

                   Iniţiatori:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
 
3.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local. 

                   Iniţiatori:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
 
4.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea execuţiei bugetare pe trim.I al anului 
2013. 

                   Iniţiatori:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
5. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea execuţiei bugetare pe trim.II al anului 
2013. 

                   Iniţiatori:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
6.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 
Se prezintă referatele,după care se fac înscrieri la cuvânt. 

Dl.primar:Rectificarea bugetară se impune ,aşa cum a spus şi d-na 
contabil,altfel suma de 322948 lei va intra ca arierat şi o să ni se blocheze 
conturile.Parcurile sunt recepţionate din 2011.Mai avem de achitat aproximativ 
440000 lei pentru terenul de sport,sumă din care s-a emis factură pentru 50000 
lei.Nu mai avem voie să înregistrăm arierate.Se discută că nu fac nimic,după cum 
vedeţi doar plătesc. 

D-na Dicu:Ar trebui făcute şedinţe pe sate,să li se explice oamenilor. 
Dl.Popa:Se exprimă ei la vot! 
Dl.primar:După cum vedeţi băgăm apă pe datorie. 
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D-na Dicu:Sunt câţiva răzvrătiţi,dar majoritatea o să înţeleagă. 
Dl.primar:Situaţia cu datoriile este reală,nu este pe vorbe. 
Dl.Stancana:Asta am vrut,asta avem. 
Dl.primar:Este bine că s-au stopat. 
Dl.Popa:Bine că n-au rămas tot ei,că mai făceau. 
Eu am făcut parte şi din consiliul local vechi,în care s-au aprobat proiecte de 

hotărâre fără acoperire.Situaţia de zi este expresia ineficienţei consiliului local.Ca 
parte nu mă socotesc vinovat că eram în minoritate şi le tot spuneam că nu e bine,dar 
ceilalţi ridicau mâna la comandă. 

Dl.Ni ţi:Printre ei era şi dl.primar. 
Dl.primar:La parcuri nu am vrut să votez,şi ştiţi ce a urmat… 
Dl.Popa:Zic să învăţăm din asta că activitatea de consilier local nu este o 

glumă ci o gândire în perspectivă.În timp ce noi ne chinuim să stopăm arieratele,se 
scurg bani ca înainte fără justificare.Dacă am dat bani la o biserică să dăm la 
toate.Ar trebui să se sisteze pomana cu ei,că ei nu fac pomană cu nimeni.Repetăm 
greşelile celor dinainte,fără eficienţă.Orice proiect trebuie să aibă o perspectivă. 
Terenul de sport e în stare de degradare.Aşa zisele parcuri…,arătaţi-mi care din ele e 
parc? 

Dl.Ni ţi:Cel de la primărie,că are jocuri. 
Dl.Popa:Jocurile au fost luate înainte şi nu intră în preţul parcurilor.Aş avea 

pretenţia în calitate de cetăţean,ca în consiliul local viitor,deşi mai e mult până 
atunci,cei care vin la urne să aleagă oameni cu verticalitate,cu prestanţă,autoritate. 
Eu,chiar dacă sunt de acord cu proiectele primarului,pot avea părerile mele că acest 
consiliu nu are ce arăta.Oamenii spun că atunci tot se făcea ceva.Le-am spus da s-au 
făcut atunci ,şi le plătim acum.Mi-au spus că noi consilierii venim doar să ne luăm 
îndemnizaţia.Eu nu plec din politică decât cu picioarele înainte.Îmi pare rău că se 
întâmplă aşa ceva.Găsesc necesar să se facă adunări pe sate pentru a se explica 
oamenilor care sunt obiectivele de care se bucură.Credeţi că la Spătaru sau Mieşti se 
bucură cineva pentru terenul de sport de la Oteşti şi de parcuri?În această situaţie 
cetăţenii îşi schimbă părerea şi se consolidează. 

Cu rectificarea bugetară,loc de interpretare nu este.Votez şi pentru 
parohie,deşi am o strângere de inimă şi vă repet,ei duc mai mulţi bani la biserică 
decât noi la bugetul local.La preot n-au pretenţii,decât să-i inmormânteze,iar de la 
primărie să le facă drumuri,apă,canal,poduri.Nu am crezut că în mandatul acesta nu 
o să facem nimic.Speram măcar la un pod.Credeţi că de marii voievozi s-a auzit şi au 
rămas în istorie că au ridicat mănăstiri să se pună bine cu cel de sus?,nu,ci pentru 
meritele lor.De noi nu se va auzi nimic,pentru că am fost nişte manipulaţi. 

Dl.Stancana:După aproximativ 2 ani în care s-a schimbat conducerea, putem 
spune că nu s-a făcut mare lucru.S-au făcut nişte investiţii f ără rost.Se puteau face 
poduri,drumuri,apă,nu parcuri şi teren de fotbal.Vin mereu datorii de care nici nu am 
auzit până acum.A venit un cetăţean care a făcut trofeele pentru cetăţenii de onoare  
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şi care au costa 4000 de lei.Această factură nu era prinsă ca arierat pentru că nici nu 
am ştiut de ea.Ce era de făcut să nu o plătim şi să ne trezim cu contul blocat? 

Dl.Popa:Eu,dacă eram primar, a doua zi după preluarea madatului făceam un 
inventar şi nu plăteam nimic pentru astea. 

Dl.Stancana:Mai avem în curs 2-3 procese. 
Dl.primar:Este vorba de puţuri,de şcoala de la Spătaru,jocurile pentru copii… 
Dl.Stancana:Dacă le pierdem pe toate ne mai trebuie 4 ani să le plătim. 

Rugămintea mea este să ne mai votaţi 4 ani pentru ca cel care vine să ia totul de la 
zero.Sunt unii consilieri locali care sunt total dezinteresaţi de soarta comunei. Puţini 
sunt cei care au gândit constructiv,printre ei se numără dl.Popa şi chiar Săndulescu 
Aurel.Nota 10 pentru ei.L-au lăsat pe Murguleţ să ducă comuna de râpă. 

Dl.Ni ţi:Să se verifice procesele verbale că noi 5 am fost împotrivă. 
Dl.Stancana:Pe cei care au votat împotrivă i-a dus în Italia,le-a trimis copiii la 

mare… 
D-na Nuţu:Noi nu discutăm pe ordinea de zi.Eu una vreau să iau cuvântul şi 

să iau în discuţie interpelările. 
Cu banii pentru biserica de la Mieşti,dacă s-a creat precedentul ar fi normal să 

se dea.Cu rectificarea bugetului sunt de acord ,dar dacă se sting arieratele eu nu văd 
rostul acestui ONG.În şedinţele anterioare aţi spus că avem nevoie de ONG să 
accesăm proiecte,dar dacă nu facem nimic,ce rost mai are? 

Dl.primar:Ne ajuta la accesarea altor fonduri,nu din bugetul local.Acest ONG 
nu s-a înfiinţat pentru că nu s-a trecut strada şi numărul. 

Dl.Stancana:A murit şi acest ONG. 
D-naNuţu:Ce activităţi a avut acest ONG? 
Dl.Săndulescu:Unii v-aţi plimbat. 
D-na Nuţu:Nu mi-aţi răspuns nici pentru şedinţa de data trecută cu cei care au 

fost la perfecţionare.În continuare se fac lucruri care nu sunt necesare pentru această 
comună. 

Dl.primar:Daţi un exemplu! 
D-na Nuţu:3500 de lei/persoană pentru perfecţionări. 
Dl.primar:Aţi aprobat bugetul local la începutul anului.Banii au fost prevăzuţi, 

perfecţionările sunt stabilite prin lege. 
D-na Nuţu:La deschiderea noului an şcolar nu a fost niciun reprezentant    din 

partea primăriei şi s-a discutat problema microbuzului şcolar.Ar trebui stabilit un 
program pentru că vine sezonul rece şi el vine când la 7 şi 15,când la 7,30. 

Dl.Ni ţi:Să aibă un program. 
D-naNuţu:Al doilea microbuz e impetuos necesar pentru că cei de la Spătaru 

se trezesc la 5 dimineaţa. 
Dl.primar:Angajaţi un şofer la şcoală pentru că noi nu putem. 
D-na Nuţu:Copiii trebuiau duşi la Oteştii de Jos şi era clasa şi învăţătorul.Din 

sporul de 30%  se putea angaja un şofer.E sub numărul decopii. 
Dl.Nicolescu:Pot fi şi 6-7 copii la simultan. 
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D-na Nuţu:E normal să ai titulari şi să funcţionezi cu 6 elevi? 
Dl.Nicolescu:Sunt 10. 
D-naNuţu:Nu sunt.Au fost înregistraţi la începutul anului şcolar. 
Dl.Stancana:E şi greu să-i numeri! 
Dl.Nicolescu:Părinţii au optat pentru ca să rămână clasele I-IV. 
Dl.Ni ţi:De ce nu l-aţi scos de anul acesta? 
Dl.primar:Eu nu m-am implicat deloc. 
Dl.Popa:Normele de structură au caracter unitar pe teritoriul României.Pe 

baza deciziei inspectoratului şcolar se face şi reţeaua şi se poate aproba funcţionarea 
unei şcoli sub numărul de copii,dar asta nu însemnă să înfiinţăm în fiecare sat o 
şcoală. 

D-na Dicu:Ne abatem de la ordinea de zi. 
Dl.Nicolescu:Sunt 2 posturi desfiinţate,GPN Spătaru şi s-au comasat clasa I cu 

clasa pregătitoare.Nu sunt trucuri la salarizare.Dacă se fac economii e datorită 
faptului că au venit cadre tinere de pe băncile facultăţii şi care au salarii mici.D-na 
Nuţu a făcut parte din vechiul Consiliu de administrţie şi a aprobat. 

D-naNuţu:V-am spus că o să rămânem fără bani pentru că s-a înfiinţat 
grădiniţa de la Spătaru. 

Dl.Popa:Slabă conducerea la şcoală. 
D-na Dicu:Fapt este că unii părinnţi o să-şi ia copiii şi o să-i ducă la Drăgăşani. 
Dl.Nicolescu:Aţi făcut o afirmaţie,puteţi s-o probaţi? 
D-naDicu:E normal ca anul acesta să predai română şi la anul fizica? 
Dl.Popa:Un specialist trebuie să meargă pe aceeaşi materie,nu să-şi schimbe 

domeniul în fiecare an.E ceva în neregulă,ceva care care scârţâie. 
Dl.Tudosiea:Sunt de acord cu rectificarea şi cred că se va mai face până la 

sfârşitul anului. 
Dl.Popa:Am vrea. 
Dl.Tudosiea:Biserica de la Mieşti e singura care a mai rămas. 
Dl.primar:Mai e cea de la Ibăneşti. 
Dl.Tudosiea:De la anul sănu li se mai dea nimic. 
Dl.Stancana:La anul le dăm 100 de milioane.Eu,cât am fost primar nu le-am 

dat nimic! 
Dl.primar:Atunci de ce votaţi? 
D-na Berbecaru:Are loc de veci la Spătaru. 
Dl.Tudosiea:Îl priveşte ce face cu banii. 
Dl.primar:Face o alee betonată spre cimitir. 
Dl.Stancana:Acolo morţii stau în apă. 
Dl.Tudosiea:Discuţiile de la şcoală nu-şi au rostul 
Dl.Stancana:La anul o să se desfiinţeze şi Şcoala Spătaru şi o să vedem ce mai 

face şi Lică. 
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Dl.Nicolescu:De la anul nu o să mai funcţioneze pentru că nu mai sunt copii. 
Dl.Ni ţi:La Mieşti,dl.Popa e împotrivă,dar la Oteşti a fost pentru.Toate 

parohiile să aducă justificare. 
Dl.primar:Aduc ulterior,după ce consumă banii. 
Se supun la vot proiectele de hotărâre şi aprobate cu unanimitate de voturi. 
Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
 
                 Preşedinte,                                    Secretar, 
       Liliana Lucia DICU                      Gabriela ANDRONIE 
  


